
Interpelácia č. 55/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Čo s Dozornou radou na bytovom podniku, či ešte stihneme za ten rok a pol? 
 
PhDr. Čižmár: 
Dozorná rada bytového podniku pracuje riadne, stretáva sa a zaujíma stanoviská 
k predkladaným veciam.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


